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内容概要

　　《最新大学英语六级全真题精讲（第2版）》是在广泛征求多所高校六级强化班考生建议的基础
上，通过我们在强化班教学的亲身体验而进行编写的。
《最新大学英语六级全真题精讲（第2版）》收录了2007年6月-2010年12月全部真题；全书讲解精炼，
翻译地道，答题依据清晰；省去您问老师、查字典之麻烦！
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作者简介

　　评师网全国外语类专业最受欢迎教授，著名英语考试辅导专家。
上课解题思路明晰、方法独到。
更因其考生获得高分而受到学员爱戴。
所著四、六级辅导图书，以解题分析切中要害、语言精练而成为考生首选四、六级复习资料。
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章节摘录

　　Like the way of Zen, which includes understanding of oneself as one really is, Miller encourages job seekers
and those dissatisfied with work or life to examine their beliefs about work and recognize that "in many cases your
beliefs are what brought you to where you are today. " You may have been raised to think that women were best at
nurturing and caring and, therefore, should be teachers and nurses. So that's what you did. Or, perhaps you were
brought up to believe that you should do what your father did, so you have taken over the family business, or
become a dentist "just like dad. " If this sounds familiar, it's probably time to look at the new possibilities for your
future.　　Miller developed a 7-step process to help potential job seekers assess their current situation and beliefs,
identify their real passion, and start on a journey that allows them to pursue their passion through work.　　⋯⋯
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